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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC     
Výbor pro sport Zastupitelstva města Liberec 

 

 

Zápis z 6. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 25. 6. 2024 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, Ing. František Příhoda, Bc. Martin 

Trita, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska 

Omluven: Mgr. Vít Zákoucký 

Nepřítomni: Mgr. Renata Balašová, Ing. Jiří Veselka, MBA  

MML: Adam Lenert, MBA, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová, Jana Nalezencová, DiS., 

Klára Bulková 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 6. zasedání výboru v roce 

2024. Omluvil nepřítomnost Mgr. Víta Zákouckého. Poté konstatoval, že je přítomno 7 členů 

výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané do zastupitelstva města:  

 2.1 Změna v personálním obsazení Výboru pro spor 

Zastupitelstva města Liberec 

Ing. Jakub Vytiska 

 2.2  Návrh na poskytnutí dotací z programu 6.1 a 6.4 

dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu 

statutárního města Liberec pro rok 2024 

Adam Lenert, MBA 

 2.3 Poskytnutí podpory mládežnickým základnám 

významných sportovních klubů na území města 

Liberec 

Adam Lenert, MBA 

 2.4 Majetkoprávní operace – výkup pozemků a staveb 

včetně technologií – lanovka na Ještěd, k. ú. Horní 

Hanychov 

Adam Lenert, MBA 

3.  Aktuální informace k provozu městského plaveckého 

bazénu 

Ing. Robert Korselt 

4.  Různé 
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Ing. Vytiska citoval obsah navrženého programu. Připomínky nikdo nevznesl, předsedající nechal 

o programu hlasovat. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály předkládané do zastupitelstva města 

2.1 Změna v personálním obsazení Výboru pro spor Zastupitelstva města Liberec 

Ing. Vytiska shrnul obsah předkládaného materiálu. Ke změnám dochází na základě návrhu 

politických stran. 

Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

2.2 Návrh na poskytnutí dotací z programu 6.1 a 6.4 dílčího Sportovního fondu v rámci 

Dotačního fondu statutárního města Liberec pro rok 2024 

A. Lenert, MBA, krátce shrnul obsah předkládaného materiálu. 

Ing. Příhoda nahlásil střet zájmů.  

Žádné dotazy nebyly vzneseny, Ing. Vytiska nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

 

2.3 Poskytnutí podpory mládežnickým základnám významných sportovních klubů na území 

města Liberec 

A. Lenert, MBA, shrnul obsah předkládaného materiálu. Oproti předchozímu období byla 

upravena výše navrhované podpory a navrhováno je též podpořit více sportovních klubů. 

Ing. Vytiska konstatoval, že v loňském roce, při projednávání této podpory pro významné kluby, 

byla ze strany zastupitelů vznesena řada připomínek. V letošní navrhované podpoře není 

v materiálu uvedeno bodové hodnocení a chybí zde váha kritérií. Konstatoval, že by tyto údaje 

měly být doplněny. 

A. Lenert, MBA, vysvětlil, že byla pro účely této podpory vytvořena přehledová tabulka 

s nastavenými kritérii a bodovým hodnocením. Na základě zaslaných informací od sportovních 

klubů byly tyto údaje do tabulky zapracovány. Kluby, které se umístily na prvních 12 místech, 

jsou navrhovány podpořit. V případě zájmu může být tabulka rozeslána členům výboru. 

Mgr. Bulířová doplnila, že byly osloveny všechny sportovní kluby, které má oddělení sportu 

a majetkové evidence v databázi, s žádostí, aby prostřednictvím vyplněné tabulky poskytly 

požadované informace. Následně vysvětlila nastavená kritéria (např. umístění v nejvyšších 

národních a mezinárodních soutěžích, počet let, kdy se klub věnuje výchově dětí a mládeže, počet 

dětí a mládeže členské základny, počet pořádaných soutěží klubem, zda se jedná o sport 



Zápis z 6. zasedání Výboru pro sport konaného dne 25. 6. 2024 

 

3 

 

podporovaný MOV a další). Jedním z kritérií bylo též zařazení jednotlivých sportů do I. kategorie 

dle pravidel schválených Libereckým krajem.  

Následovala krátká diskuze k výběru významných klubů a nastavení kritérií. Pro tuto podporu 

v příštím roce je třeba včas poskytnout podrobnější podklady členům výboru, aby se jimi mohli 

zabývat. Na závěr bylo požádáno o rozeslání přehledové tabulky významných klubů členům 

Výboru pro sport. 

Ing. Příhoda nahlásil střet zájmů.  

Další připomínky nebyly vzneseny, Ing. Vytiska nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.4 Majetkoprávní operace – výkup pozemků a staveb včetně technologií – lanovka na 

Ještěd, k. ú. Horní Hanychov 

A. Lenert, MBA, shrnul obsah předkládaného materiálu.  

Ing. Vytiska připomněl představení variantního řešení výběru lanovky a diskuzi k tomuto tématu 

na nedávném jednání Výboru pro sport.  

MUDr. Vytiska se dotázal na finanční rozdíl v provedených odhadech, které jsou uvedené 

v materiálu. 

A. Lenert, MBA, hovořil o posudcích SML a ČD. Vzhledem k rozdílnosti obou posudků byl zadán 

posudek revizní s konečnou cenou 38 mil. Kč s DPH. 

Žádné další připomínky nebyly vzneseny, Ing. Vytiska nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Hlasování č. 4 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Různé 

Na dotaz Ing. Příhody, kdy bude docházet k podpisu smluv a následnému vyplacení dotací 

u programů 6.1 a 6.4, a to za předpokladu, že je zastupitelstvo schválí, bylo sděleno, že tento proces 

započne v prázdninových měsících. 

MUDr. Vytiska se dotázal, proč nebudou dále prováděny prezentace sportovních klubů na výboru. 

Přikláněl by se k možnosti v této činnosti pokračovat. 

Tajemnice výboru vysvětlila, že k provedení prezentace byly osloveny všechny kluby, na které má 

oddělení sportu a majetkové evidence kontakt. Ti, co projevili zájem, byli pozváni a prezentaci 

provedli. 

Ing. Vytiska konstatoval, že po letních prázdninách, v září, mohou být znovu osloveny sportovní 

kluby s nabídkou provedení možné prezentace svého klubu. 

Členové výboru se shodli na možném uskutečnění výjezdního zasedání na druhém zářiovém 

zasedání výboru. 
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4. Aktuální informace k provozu městského plaveckého bazénu 

Na jednání byli přizváni zástupci společnosti Bazén Liberec, s.r.o., Ing. Robert Korselt 

a Ing. Petr Kořínek. 

Ing. Korselt shrnul informace týkající se současného stavu libereckého plaveckého bazénu. Do 

konce června využívají bazén 25 m pouze plavecké kluby, s provizorním vstupem přes dětskou 

saunu. Pro veřejnost je celý areál uzavřen do 30. 6. 2024. Od července bude nastaven režim 

otevření pro veřejnost přes sluneční louku, kde bude umožněn vstup pouze do menšího bazénu 

25 m, s omezenou kapacitou 100 osob/hodina. Kapacita sluneční louky je pro více osob. Na místě 

budou instalovány atrakce pro děti (skákací hrady), spuštěna může být skluzavka a slaná vířivka. 

Tento režim bude fungovat přes prázdninové měsíce, v září bude celý areál uzavřen z důvodu 

plánované soutěže a následné rekonstrukce. Celodenní vstupné na sluneční louku bude činit 

150 Kč/den. 

Pokud by z nějakého důvodu byla soutěž i rekonstrukce pozdržena, může být event. naplánován 

zimní provoz pro plavecké kluby a zajištěny šatny.  

Bazén 50 m nelze zpřístupnit veřejnosti z důvodu jeho technického stavu, zajištění bezpečnosti 

a probíhající přípravy změny systému vytápění. 

Ing. Kořínek doplnil, že byl dohodnut s KHS speciální provozní řád pro letní provoz. Tento bude 

zaslán oddělení sportu a majetkové evidence. Poté informoval o nutnosti chemického ošetření 

vody ve velkém bazénu. 

Na dotaz, jak bude zajištěno zamezení přístupu osobám do bazénu 50 m z pohledu bezpečnosti, 

Ing. Korselt odpověděl, že kolem bazénu bude postaven vysoký plot. 

  

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 16.30 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý 3. 9. 2024 od 15:30 hodin (místo jednání 

bude dodatečně upřesněno). 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 8. 7. 2024. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r., předseda Výboru pro sport 

 

 

 

 


